
Referat 
Anleggskommiteen i NLF 

 

Tid: 15/11-2021 kl 2030 

 

Sted: Teams videokonferanse   

 

 

Innkalte deltakere  

Frode Graff (FG)  HG/PG/SR 

Pål S Vindfallet (PV)  Mikro 

Atle Klungrehaug (AK) Modell 

Arild Solbakken (MS) Ballong 

Ramsy Suleiman (RS) Fallskjerm 

Ulf Bjørtomt (UB)  Motor 

Håvard Gangsås (HG) Seilfly  

John Eirik Laupsa (JEL) NLF 

Lars Øyno   (LØ)  Leder, 

referent 

Oppmøtte deltakere  

Frode Graff (FG)  HG/PG/SR 

Arild Solbakken (MS) Ballong 

Ulf Bjørtomt (UB)  Motor 

Håvard Gangsås (HG) Seilfly  

John Eirik Laupsa (JEL) NLF 

Lars Øyno   (LØ)  Leder, 

referent 

 

 

 

 Agenda: 

 

1. Godkjenning av agenda og innkalling     LØ 

 

2. Referat fra forrige møte       LØ  

 

3. Kartlegging av NLFs anlegg.      Alle 

 

4. Høring – prioriteringsliste av strategisk viktige anlegg  

Troms og Finnmark, orienteringssak     JEL 

 

5. Innkommende saker fra deltakerne     Alle 

6. Innkommende saker fra administrasjonen    JEL 

 

7. Tidspunkt nytt møte       Alle 



 

 

1. Godkjenning av agenda og innkalling 

Innkallingen og agenda ble godkjent av deltakerne 

 

2. Referat fra forrige møte 

Referatet fra 19/8 2021 ble gjennomgått. To av sakene, modellbanen på Sørlandet 

og Starmoen modellbane, er ikke avsluttet enda. Anleggskomiteen står imidlertid 

klar til å bistå om det kreves arbeid inn i disse sakene. Referatet ble godkjent.  

 

3. Kartlegging av NLFs anlegg. 

Her er gjort en formidabel innsats fra mange i komiteen, og oversikten er klar med 

noen små unntak. Her vil leder i komiteen sammen med NLF ta for seg de siste 

plassene. Saken anses som lukket fra komiteens side. Oversikten vil bli svært 

nyttig for NLFs arbeid videre.   

Action: JEL og LØ tar ansvar for å lukke de siste plassene som ikke har fått score. 

 

4. Høring – prioriteringsliste av strategisk viktige anlegg  

Troms og Finnmark, orienteringssak. 

Denne saken ble det ikke innsendt høringssvar til. Dokumentene oppbevares om 

det skulle bli nødvendig å uttale seg senere. 

 

5. Innkommende saker fra deltakerne 

Otta flyplass – avisartikkel om muligheter, generert av folk på Vågå. Dette er 

enkeltutspill som foreløpig ikke er avklart eller lagt frem for NLF sentralt, man 

avventer videre progresjon i dette. 

6. Innkommende saker fra administrasjonen 

• Leiekontrakt for Bømoen på Voss utgår i 2023. Man har et relativt dårlig 

forhold til grunneier, og det er risiko for at fornyelse av kontrakten blir 

vanskelig. Kommunen er involvert, men man er usikker på hvor hardt 

kommunen er villig til å stå på flyklubbens side. Voss har etablert seg som 

et meget kjent luftsportssted ifbm ekstremsportveko, og dette er noe 

kommunen har hatt stor glede av. 

Kommunen har blitt kontaktet av NLF, og har sendt et positivt brev tilbake 

datert 23/-21, men det er usikkert hvor saken står i dag. 

Action 1: Håvard kladder et brev som sendes ut av NLF til kommunen der 

status på saken etterlyses. 

Action 2: JEL inviterer til Teamsmøte mellom Håvard, JEL, Andreas 

Hemli og Knut Lien, der videre steg drøftes.  

• Modellflygjengen på siste NLFs ting fikk inn i utviklings-og 

handlingsplanen at det var viktig å satse på en sentral modellflyplass. Dette 

kan føre til at seksjonen fremmer forslag om dette i fremtiden, og at 

komiteen blir konsultert. Komiteen ønsker seksjonen lykke til, og skal 

selvsagt bistå om dette blir et behov. 

• Det foreligger planer om flere hangarer på Starmoen flyplass. Når dette 

modnes videre, blir dette tatt inn i komiteens diskusjoner. 

  



 

• Luftsportanlegg på Atna: Har vært arbeidet med i komiteen tidligere, og går 

langsomt videre. 

Action: Håvard sjekker status og melder tilbake til neste møte. 

 

 

7. Tidspunkt nytt møte 

Neste møte blir på Teams, og holdes mandag 21/2 2021 kl 2000. 

  



 
 

 

 


